
Referat  

Dato:25.11.24  

Tid 17.30 – 20.00  

Sted: Rossland skule   

Tilstede:  

Hanne K., Tina, Å.H., Trond-Ole H., Tone Marie M., Siri B., Aina S., Elisabeth 

E.I., Gerd O., Sandra B., Silje W.L., Anette H.  

 

SAKSLISTE:  

1. Godkjenning av innkalling  

• godkjent 

2. Høyring – skole – og barnehagerute 2025-2026  

• Ingen innvendinger fra FAU 

3. Høyring – endring av skolekrinsar 

• Innspill: Når vi har to skoler slik vi har i dag kan grensene også stå som i 

dag. Skulle Vestbygd legges ned på sikt, er dette justeringer som vil bli 

gjennomført. FAU Rossland ønsker en dialog med FAU Vestbygd 

angående denne saken.  

4. Endring av sommarfest   

• FAU forstår at det kan være en ulempe for enkelte å stille på sommerfest i 

skoletiden. Slik alternativene står nå, er alternativ 1 å fortsette tradisjonen 

slik den har vært eller alternativ 2 å avvike sommerfesten og la hver 

klasse arrangere egen sommerfest i regi av foreldre. FAU ser verdien av å 

bli invitert inn på skolen og få både innsyn i – og ta del i å bygge god 

skolekultur. FAU fremmer forslag om at sommerfesten fortsetter som før. 



FAU oppfordrer skoleledelsen til å sikre at dato for arrangementet blir 

opplyst om i god tid, da dette kan gjøre det enklere for foreldre å stille.  

5. Eventuelt  

• Samarbeid rundt kulturbygging på ungdomsskolen.  

o FAU ønsker å etablere noen rutiner som 7. trinnet i samarbeid med 

Vestbygd som omhandler å bygge felles kultur, slik at man som 

foreldregruppe også bidrar til å bygge «et gyldig vi». Tone 

undersøker med FAU-leder ved Vestbygd for å få 

kontaktinformasjon til foreldrekontakt 7. trinn Vestbygd. 

• Alle i FAU har ikke fått tilgang i Teams. Tone Marie minner Mikal å 

legge til alle i FAU.  

• Det opprettes en mappe i Teams-rommet som heter KFU. Her legges 

referatene fra møtene inn. Det skrives også inn som fast sak på agendaen 

til våre FAU-møter. Det vil være ambulerende hvem som deltar i KFU. 

P.t. er det vanskelig for en representant å delta på alle KFU-møtene.  

6. Vi jobber i arbeidsgruppene  

 


